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E7_8B_82_E8_8B_B1_E8_c96_238782.htm Nighttime 1)sharpens,

2)heightens each sensationDarkness 3)stirs and wakes

imaginationSilently the senses 4)abandon their defensesSlowly,

gently, night 5)unfurls its 6)splendorGrasp it, sense it, 7)tremulous

and tenderTurn your face away from the 8)garish light of dayTurn

your face away from cold, 9)unfeeling lightAnd listen to the music of

the nightClose you eyes and 10)surrender to your darkest

dreamsLeave all thoughts of the world you knew beforeClose your

eyes, let your spirit start to 11)soarAnd you’ll live as you’ve never

lived beforeSoftly, 12)deftly, music shall 13)caress youHear it, feel it,

secretly 14)possess youOpen up your mind, let your fantasies

15)unwindIn this darkness which you know you cannot fightThe

darkness of the music of the night夜的乐章夜幕激扬起丰富的情

感暮色拨醒了遐想理智的防堤悄然隐退慢慢地，温柔地，夜

色铺开壮景把握它，感受它，每一丝的震颤纤细远离日之华

彩远离那冰冷无情的日光来倾听这夜的乐章闭上双眼吧，潜

入你幽深的梦境远离你熟知尘世的一切思想闭上双眼，让灵

魂去翱翔穿越余生，如获新生温柔地，轻巧地，乐章抚慰着

你的心灵聆听吧，感受吧，它悄悄地充溢着灵魂开启你的心

扉，展开你的幻想夜色中无法抵抗地沉醉于这深遂的夜的乐

章 1) sharpen [5a:pEn] v. 使尖锐2) heighten [5haitEn]v. 提高3) stir

[stE:r]v. 搅动4) abandon [E5bAndEn]v. 抛弃5) unfurl [Qn5fE:l] v. 

展开，显露6) splendor [5splendEr] n. 光彩7) tremulous



[5tremjulEs] a. 震颤的8) garish [5gZEri]a. 俗气的，过分装饰的9)

unfeeling [Qn5fi:liN] a. 无情的10) surrender [sE5rendEr]v. 投降，

放弃11) soar [sC:r] v. 高飞12) deftly [5deftli] adv. 灵巧地，熟练

地13) caress [kE5res] v. 抚爱14) possess [pE5zes] v. 占据15)

unwind [Qn5waind] v. 展开，放松 100Test 下载频道开通，各类

考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


